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کران و نابینایان حقیقی 
به سوی حق هدایت نمی شوند

»گروهی از آنان، به سوی تو گوش فرا می دهند )اما گویی 
هیچ نمی شــنوند و کرند(. آیا تو می توانی سخن خود را به 

گوش کردن برسانی، هرچند نفهمند؟!«
گروهــی از آنــان، به ســوی تو می نگرند )امــا گویی هیچ 
نمی بینند(! آیا تو می توانی نابینایان را هدایت کنی، هرچند 

نبینند؟!«
یونس - ۴۲ و ۴3

نمایش فیلم محمدرسول الله)ص( از 4 شهریور
مجیدی: قرائت غرب از اسلام، 

زشت و غیرواقعی است
در  مجیــدی  مجیــد 
یک نشســت خبــری درباره 
فیلــم جدید خــود »محمد 
رسول الله« )ص( سخن گفت.

خبرگزاری ها،  گزارش  به 
وی در ابتــدای این نشســت 
کــه روز دوشــنبه 26 مرداد 
فیلم »محمد  تولید  در محل 

رســول الله«)ص( واقع در  جاده قم اظهار داشــت: حدود ۹ ســال پیش یکی از 
جشنواره های کشــور دانمارک مرا دعوت کرد تا برایم بزرگداشت برگزار کنند. 
همان روزها ماجرای توهین به ســاحت مقدس پیامبر در رســانه های دانمارک 
پیش آمد و این باعث شــد تا من در آن کشــور و آن جشــنواره شرکت نکنم. 
آن زمان با خودم گفتم چطور می توانم در کشــوری تجلیل شوم که به باورها و 
اعتقاداتم توهین کرده  است.از همان موقع ذهنم مشغول این موضوع بود که چرا 
ما در کشــور خودمان و در تمام این سال ها کاری برای پیامبر اسلام نکرده ایم و 

منتظر مانده ایم تا آنها حرکتی داشته باشند و سپس جواب آنها را بدهیم.
این کارگردان تأکید کرد: دنیای غرب قرائتی زشــت از اســلام ارائه کرده و 
این در حالی است که کشتارهای سوریه، یمن، عراق، افغانستان و ... متاسفانه با 

دلارهای برخی کشورهای اسلامی رخ می دهد.
کارگردان فیلم »محمد رســول الله)ص(« با اشاره به اینکه از ظرفیت سینما 
تنها برای ســاخت دو فیلم در ارتباط با پیامبر اسلام استفاده شده اظهار داشت: 

این فیلم با این نگاه که وفاق جهانی را به وجود بیاورد ساخته شده است.
مجیدی درباره زمان اکران فیلم »محمد رســول الله )ص(« گفت:  این فیلم 
ســینمایی از چهارم شهریور همزمان با میلاد امام رضا )ع( به صورت رسمی در 

سینماهای کشور نمایش داده خواهد شد .
مجیدی در ادامه گفت:  اکران فیلم در بازارهای جهانی و ســایر کشورها را 
به زمانی موکول کرده ایم تا فیلم در جشــنواره مونترال کانادا به نمایش در بیاید 
و لازم می دانــم که اعلام کنم افتتاحیه این جشــنواره با نمایش فیلم »محمد 

رسول الله )ص(« خواهد بود.
این کارگردان ســینمای کشــورمان گفت: بعد از نمایش فیلم در جشنواره 
مونترال کانادا اگر کمپانی درخواست اکران را نیز داشته باشد قطعاً کارهای لازم 

صورت خواهد گرفت.
وی در ادامه در پاســخ به این پرســش که آیا قسمت های بعدی این فیلم 
ســاخته می شود، گفت: واقعاً باید بگویم که ساخت قسمت های بعدی این فیلم 
ســینمایی بستگی به حس و حالی اســت که وجود دارد. بی تعارف باید بگوییم 
ورود به این عرصه ها بسیار به حس آدم ها بستگی دارد و از طرفی انرژی زیادی 
را می گیرد که طی 7 سال این انرژی تحلیل رفته است. باید با یک فاصله گذاری 

مجدد به ساخت این اثر بازگردم.

دولت آبادی: معاون وزیر ارشاد
 اتومبیل فرستاد برای من و رفتم به وزارت ارشاد!

داستان حمایت ارشاد 
از جناح غیرمومن فرهنگی 
این  بار  این  ادامه دار است. 
است  آبادی  دولت  محمود 
که در مصاحبه با شــبکه 
ســلطنتی BBC انگلیس 
پــرده از نــوع جدیدی از 

حمایت برداشت.
به گزارش خبرگزاری ها، این نویســنده ســکولار در مصاحبه  با بی بی سی 
اشــاره می کند »آقای صالحی معاون فرهنگی وزارت ارشاد از من دعوت کردند 
و اتومبیل فرســتادند برای من و رفتم به وزارت ارشاد و در دفتر ایشان نشستیم 
و مدتی صحبت کردیم و جلسه همراه با احترامی بود. قرار شد من پشت کتاب 
یادداشــتی بنویسم که نوشته بودم و به ایشان هم دادم و قرار شد که این کتاب 

فرصت انتشار پیدا کند«
این سخنان صریح دولت آبادی را بگذارید کنار جلسه ای که در بنیاد ادبیات 
داستانی ایرانیان تشکیل شد و دولت آبادی در حضور سیدعباس صالحی معاون 
فرهنگی ارشــاد تا توانســت به نظام تاخت و طلبکاری خود را عریان اعلام کرد 

بدون اینکه جوابی بشنود.
حال باید مســئولان وزارت ارشاد و معاونت فرهنگی پاسخ دهند که آیا این 
دغدغه  ها را هم برای حمایت از نویسندگان و شعرایی که در حوزه انقلاب و دفاع 
مقدس فعالیت می کنند را نیز دارند؟ آیا برای این طیف هم ماشــین شــخصی 
می فرستند و در دفترشان با آنها جلسه محترمانه برگزار می کنند؟ یا اینکه اصولا 
این نوع حمایت ها را فقط برای روشنفکران برج عاج نشینی در نظر می گیرند که 
بعد از گذشت ســه دهه از انقلاب اسلامی همچنان طلبکار و پرمدعا در عرصه 

فرهنگی حضور دارند.
هنوز یادمان نرفته در نمایشــگاه کتاب تهران در اردیبهشت سال جاری را 
که مسئولان نمایشگاه غرفه انتشارات حیان را به دلیل تخلف صنفی بستند ولی 
معاون فعلی فرهنگی وزیر ارشاد با دسته گل و شیرینی به دفتر مهدی خزعلی 
رفت و از وی دلجویی کرد. خزعلی هم در روزهای بعد همچنان در نمایشــگاه 

کتاب حضور داشت و به فحاشی علیه سران نظام می پرداخت.

فیلمسازان جوان سینمای انقلاب 
با کودتای کدخدا درگیر می شوند!

به مناسبت ســالگرد کودتای 28 مرداد، برنامه »کودتای کدخدا« با حضور 
جمعی از فیلمسازان جوان سینمای انقلاب برگزار می شود.

نشست فیلمسازان جوان سینمای انقلاب اسلامی، این هفته با حضور دکتر 
موسی حقانی با بازخوانی تجربه اعتماد به آمریکا در ماجرای کودتای 28 مرداد 

از سر گرفته می شود.
 )AmericanCoup( همچنین در این نشست مستند کودتای آمریکایی
ســاخته  Joe Ayella نمایش و مورد بررســی قرار می گیرد. این مستند 50 
دقیقه ای به زمینه های شــکل گیری کودتای 28 مرداد و نقش ســرویس های 

اطلاعاتی آمریکا در این جریان می پردازد.
ســی و چهارمین نشســت فیلمســازان جوان ســینمای انقلاب اسلامی، 
پنجشنبه 2۹ مرداد ۹4 از ساعت 17 در محل حسینیه هنر در خیابان 16 آذر، 
روبروی خیابان پورسینا، پلاک 60 برگزار می شود.حضور عموم  علاقه مندان  برای 
شرکت در این نشست آزاد است. همچنین این جلسه از طریق سایت عمارفیلم 

و مستضعفین تی وی بطور زنده پخش می شود. 
تهیه کننده و کارگردان سینمای ایران:

حذف نام »فجر« حذف دستاوردهای 
سینمای انقلاب است

کارگردان ســینمای  و  تهیه کننده  یک 
ایــران تاکیــد کرد کــه حذف نــام فجر از 
جشنواره بین المللی فیلم فجر، جفا به انقلاب 
و حذف دستاوردهای بالنده سینمای انقلاب 

و هنرمندان این عرصه است.
عبــاس رافعی در گفت وگــو با خبرنگار 
کیهــان، تاکید کرد:  حس خوبی نســبت به 
حذف نام »فجر« نــدارم. حس خوبی هم به 

جدا کردن بخش داخلی یا ملی و بخش بین المللی جشــنواره فیلم فجر ندارم. 
همان اتفاق بدی که در رابطه با جشــنواره فیلم کودک و نوجوان افتاد، به نوعی 

دیگر تکرار شد.
ســازنده »کیمیا و خــاک« گفت: من در جشــنواره های خارجی مختلفی 
شــرکت کردم. همه، جشنواره فیلم فجر جمهوری اسلامی ایران را می شناسند. 
جشــنواره ای که برای بزرگداشــت آرمان های انقلاب شکل گرفت و حالا برخی 
افراد  غیرســینمایی که چند صباحی مهمان ســینمای ایران هستند، درصدد 

تجزیه سینما و زدودن نام فجر هستند.
ایــن فیلم نامه نویس افزود: آقایان طــوری رفتار می کنند که بعد از آنها، هر 

مدیری بیاید و بخواهد اصلاح صورت دهد، باید با مشکلات زیادی روبرو شود.

هدیه به خوانندگان

آیت الله علامه طباطبایی)ره(: بشر باید عاطفه داشته باشد. 
کسی که عاطفه ندارد، یعنی با قرآن دوست نیست.

معاون دبیرکل حزب الله لبنان:

دیدگاه های استراتژیک امام خامنه ای 
ایران را قدرتمند كرده است

معاون دبیرکل حزب الله لبنان در مراسم رونمایی از کتاب جدید خود 
»الولی المجدد« رهبر احیاگر، از امام خامنه ای به عنوان احیاگر اســلام 

یاد کرد. 
 شیخ نعیم قاسم معاون دبیرکل حزب الله لبنان در مراسم رونمایی از کتاب 
جدید»الولی المجدد« رهبر احیاگر در خبرگزاری تسنیم که به قلم وی به نگارش 
در آمده اســت، با بیان این که امام خامنه ای احیاگر اســلام هستند به تشریح 

جزئیات کتاب جدید خود درباره رهبر احیاگر پرداخت. 
شــیخ نعیم قاســم تصریح کرد: امام خامنه ای هدایت ایــن امت را با یک 
سیستم جهادی برعهده دارد. هیچ کتاب کاملی درباره ایشان وجود ندارد. بیشتر 
کتابهایی که درباره امام خامنه ای نوشــته شده، بیانات او را جمع آوری کرده اند 
امــا من مایل بودم که در این کتاب امام خامنه ای را با شــخصیت متفکرش که 
احیاگر در اســلام است، معرفی کنم. من به کل افکار ایشان ورود نکردم بلکه به 

افکار احیاگر وی پرداختم.
وی افزود: بیســت و شش موضوع را من به آن پرداختم. مهمترین مورد این 
کتاب »بیداری اســلامی« است. در این کتاب به نقش رهبری در به وجود آمدن 
این بیداری پرداختم. دلیل این امر آشنایی خوانندگان با دیدگاه امام خامنه ای در 

این زمینه بوده است و چالشهایی که بیداری اسلامی با آن مواجه است.
شیخ نعیم قاسم با تاکید بر حق انتخاب در دیدگاه های امام خامنه ای گفت: 
امام خامنه ای سیستمی را برپا کردند که مردم حق انتخاب دارد. این مسئله نشان 

داد که مسلمانان باید بتوانند اسلام را به شیوه ای بهتر معرفی کنند. 
معاون دبیرکل حزب الله لبنان دیدگاههای راهبردی امام خامنه ای را عامل 
قدرت ایران دانســت و افزود: دیدگاه های اســتراتژیک رهبر ایران این کشور را 
قدرتمند کرده است.   پیش از آمدنم به ایران یکی از رهبران احزاب لائیک لبنان 
به من گفت که کتاب شــما را خواندم و شــگفت زده شدم و من فهمیدم که در 
برابر یک رهبر عظیم قرار دارم. تا پیش از آن، به این ابعاد استراتژیک رهبر ایران 

دست نیافته بودم .
معاون سید حسن نصرالله در پایان به مبارزه با رژیم صهیونیستی تاکید کرد 
و گفت: هنگامی که به ســخنان رهبری گوش دادیم پیروزی های خوبی کسب 
کردیم و مقاومت قوی شد. ایشان به ما آموخت که مقابله با اسرائیل باید اولویت 

باشد و ما تا آخر به مبارزه با اسرائیل تا سرنگونی آن ادامه می دهیم . 
اندیشه های رهبری قادر است سیاست های دشمن را دفع کند

سردار حســین سلامی جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
طی سخنانی در مراسم رونمایی از کتاب رهبر احیاگر که به قلم شیخ نعیم قاسم 
جانشین دبیر کل حزب الله نوشته شده است، گفت: حزب الله لبنان نشان داد که 
با پیروی از اندیشه های مقاومت می توان یک نتیجه شگفت انگیز بوجود آورد که 
جنگ با صهیونیســت ها را اینگونه به پایان برد. حتی حزب الله لبنان توانست در 
جنگ 33 روزه نظرات، ایده ها و تئوری های جنگی را تغییر دهد. اینها محصولات 

آن اندیشه های راهبردی است.
سردار سلامی خاطر نشان کرد: اندیشه های رهبری قادر است سیاست های 
دشمن را دفع کرده و دل های مردم را به حرکت در بیاورد در واقع این اندیشه ها 
الهام بخش و تکثیر شــخصیت می کنند؛ هنر رهبر معظــم انقلاب و امام راحل 
این بود که آن حجم واقعی قدرت های ظاهری جهان را در چشــم مردم جهان 
بــه منصه ظهور بگذارد و این قدرت هــا را در جهان تحقیر کند و امروز مقاومت 
پیروزی های زیادی را در همین عرصه به دســت آورده اســت که ورای تصورات 

هستند.
جهان تشنه شنیدن نسخه عملی شده احیاگری در دوران جدید است 
محمد حسین صفارهرندی عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، در مراسم 
رونمایــی از کتاب رهبر احیاگر ضمن تقدیر از نگارش این کتاب گفت: رهبران و 
احیاگران در تاریخ اسلام و ایران کم نبودند. کسانی که در دوره های مختلف قیام 
کردند و برای تجدید بنای فکری و فرهنگی قومی و استواری که در مرور ایام بر 
آن گردوغبار تحریف و غفلت و غیره نشســته است، قدم برداشتند که کار همه 
آنها قابل ستایش است؛ چهره های شاخصی که بارها از آنها در صد سال اخیر هم 

در ایران و هم در جهان اسلام یاد شده است.
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام با بیان اینکه این را نمی توان در زمره 
احیاگری گذشته قرار داد، افزود: از این جهت جهان تشنه این است که این نسخه 
عملی شده را بشــنود و ببیند. من اینجا به کار ستودنی شیخ نعیم قاسم اشاره 
می کنم. این کار در حالی توسط ایشــان سامان یافته که انتظارهای فراوانی در 
میان کشورهای اسلامی و خارج از آن برای بیشتر دانستن منویات چنین رهبری 
وجود دارد؛ کسی که تأثیر او غیرقابل انکار است که دشمن نیز اعتراف می کند و 

دوست هم با رضایت به سراغش می آید. 
رئیس کمیسیون آموزش مجلس:

وزیر علوم به قوه قضائیه معرفی می شود
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی گفت: 

وزیر علوم در موضوع بورسیه  ها به قوه قضائیه معرفی می شود.
محمدمهدی زاهدی دیروز در حاشــیه نشست تخصصی کارگروه تخصصی 
علوم و فناوری اجلاس بسیج اساتید در گفت وگو با خبرنگار فارس در مشهد، در 
ارتباط با آخرین وضعیت بورســیه های دانشگاه و پیگیری مجلس در این رابطه، 
اظهار داشــت: روز گذشته جلسه ای در کمیسیون آموزش مجلس برگزار شد که 

متأسفانه وزیر علوم در این جلسه حاضر نشد.
رئیس کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی ادامه داد: بر 
همین اســاس مجلس شورای اسلامی ممکن اســت مجبور شود به علت عدم 
پاسخگویی و براســاس آئین نامه داخلی خود وزیر علوم را به قوه قضائیه معرفی 

کند.
وی همچنین در ارتباط با افزایش اختیارات هیئت امنای دانشــگاه ها گفت: 
سیاســت افزایش اختیارات هیئت امناء جزء احکامی بوده که ما در برنامه ششم 

توسعه آورده ایم اما هنوز در این رابطه اتفاقی صورت نگرفته است.

نتایج قرعه كشی عتبات عالیات 
اعلام شد

نتایج قرعه کشی عتبات عالیات برای ایام عرفه، عید قربان، تاسوعا 
و عاشورای حسینی)ع( در ۸ اولویت اعلام شد.

بــه گزارش فارس، متقاضیانی که برای اعزام به عتبات عالیات در ایام عرفه، 
عید قربان، تاسوعا و عاشورای حسینی)ع( ثبت نام کرده بودند می توانند از نتیجه 

این قرعه کشی مطلع شوند.
این متقاضیان می توانند به  سامانه www.atabat.haj.ir مراجعه کنند و با 

ورود کد ملی و کد رهگیری خود اولویت خود را مشاهده کنند.
شــایان ذکر اســت افرادی که مبادرت به ثبت نام گروهی 35 نفره کردند، 
در صورتی که تعدادی از آنها از اعزام منصرف شــده و از گروه خود خارج شدند 
و عدد گروه آنها کمتر از 25 نفر شــد، گروه ایشــان حذف شده و در قرعه کشی 

شرکت داده نشده اند.

بیانــات دوشــنبه رهبر معظم انقــلاب در جمع 
بازتاب  بیت)ع(  اهــل  مهمانان اجلاس مجمع جهانی 
گسترده ای در رســانه های بین المللی داشته و در این 
راستا خبرگزاری ها و مطبوعات غربی با اشاره به تقلای 
شرکت های اقتصادی آمریکایی برای نفوذ در بازار ایران 
تاکید کردند: با وجود ایــن تلاش ها رهبر عالی ایران 
تاکید کرد درهای ایران بر روی نفوذ آمریکایی ها بسته 

است . 
به گزارش ایرنا خبرگزاری فرانســه با بازتاب بیانات رهبر 
معظم انقلاب نوشــت: آیت الله علی خامنــه ای، آینده توافق 
هســته ای میان ایران و غرب را در هاله ای از ابهام دانســت و 
گفت که واشنگتن قصد دارد از طریق توافق هسته ای در ایران 

نفوذ کند.
این خبرگزاری به بخشی از بیانات رهبر انقلاب اشاره کرده 
و ادامه داد: آیت الله خامنه ای در سخنرانی دوشنبه خود تاکید 
کرده است »سرنوشت توافق هنوز مشخص نیست؛ هیچکس 
نمی داند آیا این توافــق در اینجا یا در آمریکا تصویب خواهد 

شد یا خیر.«
خبرگزاری فرانســه در ادامه به نقل از رهبر معظم انقلاب 
تاکید کرد »آمریکا تصور می کند که با این توافق هســته ای، 
راهی برای نفوذ به کشــور می یابد. ما اجازه تهاجم اقتصادی، 
سیاســی و فرهنگی به این کشور نخواهیم داد. با همه قدرت 
خود که به لطف خداوند گســترده است، با این تهاجم مبارزه 

خواهیم کرد.«
ایران به مخالفت 

با سیاست های آمریکا ادامه می دهد
خبرگزاری رویترز نیز در گزارشی نوشت: رهبر عالی ایران 
خاطرنشــان کردند، ایران پس از امضای توافقنامه هسته ای با 
قدرت های بزرگ جهانی همچنــان راه نفوذ آمریکا را خواهد 
بســت و به مخالفت با سیاست های آمریکا در خاورمیانه ادامه 

خواهد داد.
این خبرگزاری انگلیســی ادامه داد: آیت الله خامنه ای در 
جمع اعضــای اتحادیه رادیو و تلویزیون های اســلامی گفت: 
آنها تصور می کردند این توافــق نامه ای که نه در آمریکا و نه 
در ایران هنوز تکلیفش معلوم نیســت و تصویب نشده است، 
وسیله ای برای شروع نفوذشان در ایران خواهد بود. ما این راه 
را بسته ایم و در آینده نیز قاطعانه آن را خواهیم بست. ما اجازه 
نفوذ سیاســی، اقتصادی یا فرهنگی در ایران را به آمریکایی ها 

نخواهیم داد.
رویترز در ادامه با اشــاره به تقلای شرکت های آمریکایی 
برای نفوذ در بازار ایران نوشــت: اجــرای کامل این توافقنامه 
باعث گشــوده شــدن بازار 80 میلیون نفری ایــران به روی 
ســرمایه گذاری خارجی خواهد شد. شــرکت های آمریکایی 
برخــلاف رقبای اروپایی، به خاطر پــا برجا بودن تحریم های 
اقتصادی غیرمرتبط با برنامه هســته ای، برای به دست آوردن 

جای پایی در ایران در تقلا و تلاشند.

بازتاب گسترده بیانات رهبر انقلاب در رسانه های جهان

درهای ایران بر روی نفوذی های آمریکا همچنان بسته است 

خیال پوچ نفوذ در ایران 
روزنامه آمریکایی نیویورک تایمز نیز در گزارشی نوشت: 
رهبر عالی ایران روز دوشــنبه با انتقاد شدید از آمریکا گفت 
صحبت درباره این مسئله که موج احساسات مثبت در رابطه با 
توافقنامه هسته ای موجب نفوذ آمریکا در ایران می شود، چیزی 

بیش از یک »خیال پوچ و توخالی« نیست.
نیویــورک تایمز در ادامه به نقل از رهبر انقلاب نوشــت:  
ایران همچنان و مانند همیشــه در رابطه بــا نفوذ اقتصادی، 
سیاســی و فرهنگی آمریکا هوشــیار و گوش به زنگ است و 

جلوی تمام تلاشها برای نفوذ در ایران را خواهیم گرفت.

ایران اجازه نفوذ نداده و نخواهد داد 
برخی رســانه های اســپانیایی نیز با بازتاب سخنان رهبر 
معظم انقلاب به نقل از ایشــان نوشتند: ایران به آمریکا اجازه 
نخواهد داد که با سوءاســتفاده از توافق، در مســائل سیاسی، 

اقتصادی و فرهنگی کشور نفوذ کند.
خبرگزاری »افه« و »رادیو اکونومیا« در این خصوص اعلام 
کردنــد: آیت الله علی خامنه ای تاکید کرد که تلاش برای نفوذ 
به ایران، یکی از اهداف اصلی کشورهای غربی برای دستیابی 

به یک توافق هسته ای بود.
این رسانه ها در ادامه به نقل از رهبر معظم انقلاب نوشتند: 

ایــران در طول مذاکرات اجازه نداد و هیچ وقت اجازه نخواهد 
داد که به این هدف دست یافته شود. ما با قاطعیت راه آنها را 
مســدود خواهیم کرد و به آمریکا اجازه نخواهیم داد راهی در 
مســائل اقتصادی، سیاسی و فرهنگی باز کند. ما با تمام توان 

خود از این نفوذ جلوگیری خواهیم کرد.
براساس گزارش این رســانه ها، رهبر عالی، تلاش آمریکا 
در نفوذ به ایران با اســتفاده از توافق را »خیال پوچ« قلمداد و 
تاکید کرده که این توافق هنوز حل نشده و روشن نیست که از 

سوی کنگره آمریکا و مجلس ایران تصویب شود.
روزنامــه اینترنتی »لا اینفورماســیون« نیز در این رابطه 
نوشــت: آیت الله خامنــه ای، آمریکا را به تــلاش در نفوذ در 
خاورمیانــه متهم کرد و گفت که آمریکا به دنبال فروپاشــی 
سوریه و عراق است اما به خواست خدا، چنین اتفاقی نخواهد 

افتاد.
خبرگزاری اروپاپرس نیز در گزارشی به نقل از رهبر انقلاب 
نوشت که ایران اجازه نفوذ سیاسی، اقتصادی و فرهنگی را به 

آمریکا نخواهد داد.
بازتاب بیانات رهبر انقلاب در رسانه های عرب زبان

رسانه های عربی نیز ســخنان حضرت آیت الله خامنه ای 
رهبر معظم انقلاب اســلامی در دیدار علمــا، صاحب نظران 
و میهمانــان اجلاس مجمع جهانی اهــل بیت )ع( و اجلاس 

اتحادیه  رادیو تلویزیون های اسلامی را منعکس کردند. 
العربیه بخشــی از سخنان مقام معظم رهبری را منعکس 
کرد و گزارش داد: رهبر عالی ایران در سخنان ]دوشنبه[ خود 
اظهار داشــت تهران اجازه نخواهد داد تا توافق هسته ای راهی 

برای نفوذ آمریکا به ایران باز کند.
العربیه در ادامه به نقل از رهبر معظم انقلاب گزارش داد:  

ممکن است توافق هسته ای از اساس امضاء نشود.
المنار لبنان نیز با اشاره به سخنان روز دوشنبه مقام معظم 
رهبری بخشی از ســخنان معظم له را منعکس کرد و گزارش 
داد: امام ســید علی خامنه ای در سخنان دوشنبه خود تاکید 
کردند ایران بــا تمام قدرت مقابل تحرکات آمریکا علیه ایران 

خواهد ایستاد.
المنار به نقل از رهبر معظم انقلاب ادامه داد :  غربی ها فکر 
می کنند با دستیابی به توافق هسته ای راهی برای نفوذ به ایران 
پیدا کرده اند ولی نه نفوذ اقتصادی آمریکا را در کشــور اجازه 

خواهیم داد، نه نفوذ سیاسی، و نه نفوذ فرهنگی.
وب سایت ســعودی ایلاف نیز با اشــاره به سخنان مقام 
معظم رهبری تیتر زد: »}آیت الله{ خامنه ای: سرنوشت توافق 
هســته ای مشخص نیست« و در ادامه گزارش داد: رهبر عالی 
ایران اظهار داشت تایید توافق هسته ای از سوی کنگره آمریکا  

تاکنون معلوم نیست.«
این رسانه سعودی در ادامه به نقل از آیت الله خامنه ای به 
تلاش آمریکا برای نفوذ در ایران اشــاره و تاکید کرد: هرگز نه 
نفوذ اقتصادی آمریکا را در کشــور اجازه خواهیم داد، نه نفوذ 

سیاسی و نه نفوذ فرهنگی.
ولایتی در دیدار با وزیر اطلاع رسانی سوریه:

سخنان رهبری فصل الخطاب سیاست منطقه ای جمهوری اسلامی است
مجمع  اســتراتژیک  تحقیقــات  مرکــز  رئیس 
تشخیص مصلحت نظام گفت: ســخنان روز دوشنبه 
رهبری فصل الخطاب سیاســت منطقه ای  مقام معظم 

جمهوری اسلامی ایران است.
رئیس مرکــز تحقیقات اســتراتژیک مجمع تشــخیص 
مصلحــت نظام صبح دیــروز در دیدار با عمــران الزعبی وزیر 
اطلاع رسانی ســوریه، گفت: رابطه ایران و سوریه  راهبردی و 
استراتژی است. دولت و ملت سوریه و شخص بشار اسد امتحان 
ســختی را در قریب به 5 سال گذشته گذراندند و با سربلندی 
از این امتحان بیرون آمدند، شــاید کسی در ابتدا باور نمی کرد 
دولت و ملت ســوریه با امکانات محدود بتوانند در برابر تهاجم 
همه جانبه به این کشور که یک جنگ جهانی کوچک تحمیل 

شده بود، مقاومت کنند.
ولایتی خاطرنشــان کرد: هدف مهاجمین به سوریه تنها 
ســوریه نبود بلکه خط مقاومت در برابر آمریکا و صهیونیســم 
بود. آنها در اهداف اولیه خود شکست خوردند و امروز دشمنان 
قسم خورده ســوریه به جایی رســیده اند که نمی توانند از راه 

سخنگوی دولت تاکید کرد: بنده رسماً موضع دولت 
را اعلام می کنم و می گویم که دولــت نه تنها با نفوذ 
آمریکا، بلکه با نفوذ هر کشوری در شرایط پساتحریم 

مقابله خواهد کرد.
محمدباقر نوبخت سخنگوی دولت در نشست هفتگی خود 
در جمع خبرنگاران، درباره برنامه های دولت برای حذف یارانه 
پردرآمدهــا و نیز اینکه دولت چــه برنامه هایی در این زمینه 
دارد، گفــت: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حال حاضر 
و براســاس قانون بودجه ۹4 اقدام به شناسایی افراد نیازمند 
کرده است. همان طور که وزیر تعاون که مسئول این کار است 
به دفعات اطلاع رســانی کرده است، به تدریج دارد نسبت به 

حذف یارانه خانوارهای پردرآمد اقدام می شود.
وی در بخش دیگری از ســخنانش در پاسخ به این سوال 
که این طور گفته شده که فرمانداران غیرهمسو با دولت برکنار 
می شوند، افزود: اگر همسو نباشند امکان اجرای سیاست ها و 
منویات دولت در نزدیک تریــن فاصله به مردم که فرمانداران 
هستند صورت نخواهد گرفت که به همین جهت وزارت کشور 
تا الان تلاش کرده و امیدواریم اگر مواردی که تشــخیص داد 

ناهماهنگ باشند را هماهنگ کنند.
به گزارش تســنیم، ســخنگوی دولت در بخش دیگری 
از سخنانش به ســخنان رهبر معظم انقلاب مبنی بر هشدار 
نســبت به نفوذ آمریکا در منطقه پس از شرایط توافق اشاره 
و خاطرنشان کرد: بنده رســماً موضع دولت را اعلام می کنم 
و می گویــم که دولت نه تنها با نفــوذ آمریکا، بلکه با نفوذ هر 
کشوری در شرایط پســاتحریم مقابله خواهد کرد. همان طور 

نوبخت:

در برجام چیزی امضا نشده كه مجلس آن را تصویب كند!

که در این مذاکرات امروز آمریکایی ها نگرانند که ایران در این 
مذاکرات دست بالا را داشته است. مطمئناً اگر ما با کشورهای 
دیگر نیز وارد مذاکره شــویم منافع ملی مان ارجح خواهد بود 
و اجازه نفوذ هیچ کشــوری را به اقتصاد ایران نخواهیم داد و 
از عرصه های دیگر فرهنگــی و موارد دیگر نیز به خوبی دفاع 

خواهیم کرد.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا اسناد محرمانه ای در 
برجام وجود دارد، گفت: ما ســند محرمانه ای در برجام نداریم 
و بسیار شــفاف اســت. اما ارتباط ما با آژانس برای بازدیدها 
و با توجه به اینکه مجلس مشــخص کرده است، باید زیرنظر 
دستگاه های ذی ربط باشــد و شورای عالی امنیت ملی نیز بر 

ایــن کار نظارت می کند که در این زمینه هم هیچ نوع نگرانی 
وجود ندارد. نوبخت در بخشی دیگر از سخنان خود به شروط 
مجلس برای نتایج مذاکرات ایران و 1+5 اشاره و تصریح کرد: 
در قانون الزام دولت به حفظ دستاوردهای هسته ای آمده است 
که لغو تحریم ها باید به صورت یک جا باشد و اقدامات آژانس 
نیز می بایست تحت عنوان نظارت های متعارف  بوده و مصوبات 
شــورای عالی امنیت ملی نیز رعایت شود که در این صورت 

نتایج مذاکرات معتبر خواهد بود.
وی در همین زمینــه افزود: مجلس در ایــن قانون این 
3شــرط را برای دولت گذاشــت و گفت اگر این موارد رعایت 
شــود، نتایج مذاکرات معتبر است و آن را نیز به شورای عالی 

امنیت ملی واگذار کرد، به طوری که مصوبات این شورا پس از 
تصویب و با تایید مقام معظم رهبری لازم الاجرا و اتباع است و 

نیازی به تایید مرجع دیگری ندارد.
ســخنگوی دولت در ادامه سخنانش به اصل 125 قانون 
اساسی اشاره و تصریح کرد: براساس این اصل از قانون اساسی 
عهدنامه ها، موافقتنامه ها، مقاوله نامه هــا و قراردادهای دولت 
ایران با ســایر دولت ها می بایســت به تصویب مجلس شورای 
اسلامی برسد، به طوری که براساس این اصل از قانون اگر این 
پیمان ها، موافقتنامه ها و عهدنامه ها که توسط رئیس جمهور و 
یا نماینده قانونی وی امضا شــده باشد، نیازمند تایید مجلس 
اســت و به همین دلیل ما لایحه پروتکل الحاقی را به مجلس 
ارائه خواهیم داد. اما در برجام چیزی امضا نشــده اســت که 

بخواهد به تایید مجلس شورای اسلامی برسد.
وی با بیان اینکه برجام یک سری محدودیت ها برای ایران 
و مجموعه ای از محدودیت ها بــرای طرف مقابل ایجاد کرده 
است، اظهار داشت: ما هیچ توافقنامه ای را امضا نکرده ایم، بلکه 
با قطعنامه شورای امنیت سازمان ملل متحد تحریم ها بر علیه 
ایران برداشته شد و هیچ کدام از کشورهای طرف مقابل ایران 
نیز غیــر از آمریکا برجام را به مجلسشــان نبردند که ما این 
اقدام را انجام دهیم، بنابراین ارســال لایحه برجام به مجلس 

به مصلحت نیست.
نوبخــت تاکید کرد: اگر طرف هــای مقابل روزی تصمیم 
بگیرند توافــق را زیرپا بگذارند، لزومی ندارد که این توافق در 
مجلس به صورت قانون در بیاید. لذا نباید این توافق در مجلس 

به صورت قانون تصویب شود.

وزیر دفاع گفت:  اگر آمریکا و اسرائیل تصور کنند 
که می توانند اقدام کارسازی علیه ایران داشته باشند، 

یک لحظه هم صبر نمی کنند.
به گزارش فارس، وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح 
صبح دیروز در نشستی خبری به مناسبت روز صنعت دفاعی 
بــا بیان این که امروز شــاهد کاهش 20درصــدی هزینه در 
موضوعات جاری هستیم، افزود: ما ظرفیت های عظیم صنعتی 
داریم که می تواند به توسعه ملی کمک کند، مانند صنعت نفت 

و گاز و مخابرات و عمران.
وزیر دفاع بــا تاکید بر این که تــوان بازدارندگی و توان 
راهبردی خود را هر روز افزایش می دهیم، گفت: برروی تامین 
اقلام دفاعی متمرکز شدیم. امیدواریم بتوانیم مجموعه ودجا را 
به گونه ای سامان دهیم که قادر باشد نیازهای نیروهای مسلح 

را در همه حوزه ها به نحو شایسته ای پشتیبانی کند.
دهقان، موضوع آمایش صنایــع دفاعی را از جمله موارد 
مهم عنوان کرد و اظهار داشــت: مســئله پدافند غیرعامل در 
صنایع دفاعی را دنبال می کنیم. در داخل شهرها صنایع دفاعی 

نداریم و همه آنها را به بیرون از شهرها برده ایم.
وی با بیان این که ســازمان هوافضا بر انواع موشک های 
بالستیک متمرکز شده، گفت: در حال کار روی افزایش دقت 
موشک ها هستیم. این سیستم ها باید در برابر جنگ الکترونیک 

و هدف قرار گرفتن، مصون باشند. 
ســردار دهقان درخصوص موضوع S300 نیز با اشاره به 

وزیر دفاع:

آمریکا و اسرائیل اگر می توانستند اقدامی علیه ایران كنند لحظه ای صبر نمی كردند

دســتور لغو عدم واگذاری این ســامانه به ایران توسط رئیس 
جمهور روســیه گفت: آنها قطعنامه را بهانه می کردند. قرارداد 
S300 آماده اســت و باید امضا کنیم، درخواســت ما بیشتر، 

سامانه بروز و قیمت هم بالاتر شده است. 
وزیر دفاع درخصوص قطعنامه اخیر شورای امنیت سازمان 
ملــل نیز گفت: در این قطعنامه بندی وجود دارد که همزمان 
با صدور آن، جمهوری اسلامی نیز بیانیه ای صادر کرد و گفت 

که هیچ محدودیتی را نمی پذیریم و از کسی در این خصوص 
اجازه نخواهیم گرفت. دهقان با بیان این که موشــک های ما 
دفاعی اســت، گفت: هیچ گاه ملاحظات فنی کلاهک اتمی را 
برای موشک هایمان نه بررســی و نه اعمال کردیم. هیچوقت 

به دنبال موشک با برد بیش از 2 هزار نبوده و نخواهیم بود.
وی گفت: اگر آمریکا و اسرائیل تصور کنند که می توانند 
اقدام کارســازی علیه ایران داشته باشند، یک لحظه هم صبر 

نمی کننــد. اوباما گفته اســت که اگر بتوانیم، ایــران را نابود 
می کنیم درحالی که نمی تواند و هیچ وقت نتوانســته اند. ما از 
هر مجموعه ای که بخواهد با اســرائیل و آمریکا مبارزه کند از 

طرق مختلف حمایت می کنیم.
وزیر دفاع درخصوص درخواســت برای برگزاری رزمایش 
موشــکی نیز گفت: رزمایش با تســت موشکی فرق می کند، 
تست ها متناسب با فرایند تحقیق و تولید انجام می شود و هیچ 

رزمایشی متوقف نخواهد شد.
سردار دهقان درخصوص موضوع توافق هسته ای نیز اظهار 
داشت: برجام ابتدا باید مراحل قانونی را طی کند و اگر پروتکل 
الحاقــی را بپذیریم، PMD نیز در آن آمده اســت. این طور 
نیست که هر وقت آژانس گفت، بیاید و بازدید کند بلکه مانند 

باقی کشورها عمل می شود.
وزیر دفاع با بیان این که ممکن اســت در ســایه اجرایی 
شــدن برجام، همکاری های ما نیز افزایش یابد، افزود: رهبری 
معظم انقلاب نیز هشــدار دادند که فضای ایجاد شــده نباید 
منجر به ورود بیگانگان شود. توجه داریم که آنچه می خواهیم 

از دیگران بگیریم، ما را وابسته نکند. 
موضوعات فضایی آخرین مبحثی بود که وزیر دفاع در این 
نشست خبری به آن پرداخت و گفت: در این حوزه برنامه 10 
ساله جهت حضور در فضا تعیین شده بود که البته با یک سری 
مشکلات مواجه شد و ادامه برنامه ها به شکل قبلی با اختلال 

مواجه شد که در حال حل و فعال کردن آن هستیم.

مادر غواص شهید منوچهر تنگسیری  که اخیراً 
پیکر فرزندش پس از 29 سال به آغوش میهن اسلامی 
بازگشــت، طی نامه ای به رهبر معظم انقلاب تاکید 
کرد: ما هیچ وقت نخواهیم گذاشت خواب بازگشت 
آمریکای جنایتکار و مستکبرین عالم برای بزدلان و 

دنیا پرستان تحقق یابد.
فاطمه کارســاز مادر غواص شهید منوچهر تنگسیری 
که در 16 مرداد ماه ســال جاری پیکــر مطهر فرزند خود 
را پس از 2۹ ســال چشم انتظاری در آغوش کشید، نامه ای 
به رهبرمعظم انقلاب نوشــته و نسخه ای از آن را در اختیار 
خبرگزاری فارس قرار داد. متن این نامه که پس از تقدیم به 
دفتر رهبر انقلاب، به صورت عمومی منتشــر می شود بدین 

شرح است:
اســلامی  انقلاب  معظم  رهبر  مبــارک  محضر 

حضرت آیت الله العظمی خامنه ای
سلام علیکم

پس از 2۹ ســال فراق فرزند 14 ساله ام، امروز او را در 
آغــوش گرفته و آرامش یافتم ولی آنچه مرا آرامش حقیقی 
داد پیام معظم له بود که نشان از سربلندی و افتخار آفرینی 
پاره تنم بود که در برهه  حســاس کنونی بار دیگر به یاری 

مولا و ســرور و ولی امر خویش شــتافت. رهبر عزیزم خبر 
بازگشت منوچهرم مرا ناراحت نکرد بلکه مرا عزت و افتخار 
دیگــر داد. آنچه قلب مرا ناراحــت و رنجور می کند تنهایی 
ولی امر مســلمین جهان اســت که حاضرم در راه شــما و 
اعتلای اســلام ناب محمدی خود و فرزنــدان دیگرم را فدا 
کنم. آقا و ســرور ما، ما هیچ وقت نخواهیم گذاشت خواب 
بازگشت آمریکای جنایتکار و مستکبرین عالم برای بزدلان و 
دنیاپرستان تحقق یابد و نخواهیم گذاشت حوادث تلخ 67 و 

جام زهر دیگر، دیگربار تکرار گردد.
همیشــه این صحبت فرزندم در گوشم طنین است که 
در مقابل مستکبرین عالم باید همانند اباعبدالله الحسین )ع( 
و فرزندان شــهیدش جانفشانی کرد و در راه اعتلای انقلاب 
اســلامی و دفاع از انقلاب قیام کرد. برای عزت و سربلندی 
شــما و ذلت و خواری بدخواهان شما دعا می کنم و از شما 

می خواهم ما را از دعای خیر خود بی نصیب نفرمایید.
فاطمه کارساز- مادر غواص شهید منوچهر تنگسیری

شــهید غواص منوچهر تنگسیری، در تاریخ چهارم دی 
مــاه ســال 1365 در عملیات کربلای 4 و جزیره ســهیل 
به شــهادت رســید و پیکر پاکش بعد از 2۹ سال غربت و 

بی نشانی شناسایی و به وطن بازگشت.

مادر شهید غواص تازه تفحص شده در نامه ای به رهبر انقلاب:

ما نخواهیم گذاشت خواب بازگشت آمریکای جنایتکار تحقق یابد

نظامی این کشور را شکست دهند.
رئیس مرکــز تحقیقات اســتراتژیک مجمع تشــخیص 
مصلحت نظام خاطرنشــان کرد: سخنان ارزشمند و راهبردی 

مقام معظم رهبری فصل الخطاب سیاست منطقه ای جمهوری 
اسلامی ایران درباره کشورهای منطقه و سوریه است.

ولایتی در حاشــیه این دیدار در گفت و گو با فارس گفت: 

جمهوری اســلامی اجازه نفوذ دولت بی آبــروی آمریکا را در 
منطقــه نمی دهد چرا که در آن صورت هیچ کشــوری از نفوذ 
آنان مصون نخواهد بود. وی اظهار داشت: رابطه ایران با سوریه 
راهبردی و ســتون فقرات مجموعه روابط ایــران و متحدین 
منطقه ای است و بدون این ارتباط استراتژیک، مقاومت در برابر 

زیاده خواهی و تجاوزات صهیونیست معنا ندارد.
ولایتی خاطرنشان کرد: سرنوشــت سوریه تنها به دست 
مردم سوریه تامین می شود و هر طرحی خارج از اراده آنان قابل 
قبول نیست. هرچه زمان بگذرد خواهیم دید که پیروزی ملت 
و دولت سوریه مستحکم تر شده و حلقه طلایی زنجیره مقاومت 
در برابر زیاده خواهی های آمریکا و صهیونیست در منطقه پیروز 
می شود. وزیر ارتباطات و اطلاع رسانی سوریه نیز در این دیدار 
گفت: مواضع مقام معظم رهبری درباره پایداری و ثبات سوریه 
برای مقابله با جنگ تروریســتی تاثیر بسزایی داشته است. در 
زمانی که ما با چالش و فشــارهای زیــادی مواجه بودیم، این 
چنین روابط و تعامل میان برادران طبیعی است و جای شکی 

ندارد اما دیگران حقیقت این مسئله را درک نمی کنند.

http://www.atabat.haj.ir
http://www.atabat.haj.ir
http://www.dana.ir/News/395482.html

